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امام جمعه لامرد تاکید کرد:

ضرورت برنامه ریزی جدی در تحقق اقتصاد دریامحور در کشور
امام جمعه لامرد گفت:تحقق اقتصاد دریامحور در منطقه نیازمند برنامهریزی جدی مسئولان بوده و دستورات رهبر معظم انقلاب در این زمینه را جامه

عمل بپوشانند.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، حجت الاسلام و المسلمین محمدجواد آزاد در خطبههای نماز جمعه لامرد به بیانات مقام معظم
رهبری پس از اتفاقات سوریه اشاره کرد و گفت: باید بیانات مقام معظم رهبری را با تأمل گوشداد و نکتهای که در آن در خصوص اتفاقاتی که در آینده

احتمال رقم خوردن بوده و هشدار دادهاند، توجه کرد.

وی ادامه داد: در فتنه پاییز سال ۱۴۰۱ با توجه به هجمههای جدی نسبت به نظام بود که رهبری هیچ واکنشی نسبت به آنها نداشتند و پس از جمع
شدن فتنهها سخنانی را ایراد نمودند اما چه اتفاقاتی در پیش داریم که با نگاهی که نسبت به دنیا و منطقه دارد دو بار اخطار داده اند که باید تمام

نگاهها به مقام معظم رهبری باشد.

امام جمعه لامرد افزود: دشمن دو برنامه دارد یکی اینکه ملتها را به زیر سلطه استکبار برده تا توان و قدرت شکست آن را نداشته باشند با ایجاد هرج
و مرج و راه اندازی آشوب این کار سخیف را به پیش ببرد.

حجت الاسلام آزاد گفت: رهبری در بیانات خود فرمودند که اگر دشمن و آمریکا بخواهد در کشور ما حرکاتی را انجام دهند زیر پای ملت و مردم لگد مال
میشوند و این سخنان مقام معظم رهبری بی سابقه است.

وی ادامه داد: شرایط حساس است و اولین تکلیف ما به اذعان خود دشمنان ایناست که براندازی کنیم اما با چند دقیقه سخنرانی رهبر ایران همه
برنامههای ما از بین میرود و دلسوزان و دوستان انقلاب همچون مرحوم علامه حسن زاده عاملی که میفرمایند نگاهتان به دهان مبارک این سید باشد

که گوشش به دهان حضرت ولی عصر است.

امام جمعه لامرد افزود: در این فتنههایی که در پیش داریم تنها راه نجات امت همین است که به بیانات ارزشمند مقام معظم رهبری گوشفرا دهیم و
جامعه و مسئولین هم وظایفی دارند که باید خود و جامعه را همراه کنند زیرا این اتفاقات و تحولات به سرعت در حال انجام است که اگر کسی دقت

نکند و هواسش نباشد و بصیرت نداشته باشد عقب میافتد.

حجت الاسلام آزاد گفت: این شرایط همانند جنگ اُحد است زیرا مسلمین دچار غفلت شدند که شکست خوردند اگر هواسمان عدد جمع باشد و ولایت
را تنها نگذاریم از این مرحله سخت هم به خوبی عبور خواهیم کرد.

وی با بیان اینکه فتنه پیش رو فتنه بزرگ و اکبر است، ادامه داد: قدرت و اقتدار این نظام روز به روز بیشتر و بیشتر شده و با اطاعت و پیروی از
دستورات ولایت باعث پیشرفت نظامی شده ایم.

امام جمعه لامرد در بخش دیگری از خطبهها به شرایط اقلیمی منطقه گرمسیری لامرد اشاره کرد و گفت: شرایطی که از لحاظ صنعتی و اقتصادی در
منطقه در حال رقم خوردن است یک نگاه ویژه ای نسبت موضوع آب در منطقه را طلب میکند.

وی ادامه داد: اگر روزی آب طرح محرم قطع شود، زندگی عادی مردم و صنعت از کار میافتد که نگاه دقیق پدافندی را میطلبد، اگر استان نگاه ویژه ای
به این منطقه دارد باید ظرفیت صنعتی خوب به این منطقه را که بتواند پشتیبان خوبی برای استان و کشور باشد فراهم کند.

حجت الاسلام آزاد افزود: یکی از ملزومات قطعی و فوری این منطقه تأمین آب اینمنطقه است که زیرساختهای آبی در این منطقه باید تأمین شود،
که موضوع مهم رساندن آب از دریا به منطقه است که اگر این مهم انجام شود آب کل استان هم تأمین میشود و خیلی از نیازهای مردم نیز برطرف

میشود.

امام جمعه لامرد تصریح کرد: یکی از منویات مقام معظم رهبری بحث اقتصاد دریا محور است که با توجه به امکانات و زیرساختهای موجود در این
منطقه، این مهم را میشود محقق کرد و این اقتصاد دریا محور نیازمند عزم جدی مسئولین استان و کشور دارد که هر چهزودتر محقق شود.

امام جمعه لامرد:مراسم اعتکاف بهترین فرصت برای خودسازی است

به گزارش محمود صابری زاده دستیار رسانه ای و خبرنگار استان فارس، حجت الاسلام محمدجواد آزاد امام جمعه لامرد در بخشی دیگر از سخنان خود



اظهار داشت: موسم اعتکاف بهترین فرصت و زمان برای خودسازی و جامعه سازی میباشد اما در این میان باید از جوانان برای حضوری فعال در این
آئین معنوی استقبال کرد.

وی به یکی از توصیه های مهم ماه رجب یعنی استغفار در این ماه اشاره کرد و گفت: اگر در این ماه استغفار انجام شود همانند استحمام کردن بدن
است و استغفار برای نفس اهمیت دارد و انسانی که در روابط اجتماعی با مردم معاملاتی دارد یقینا غفلت هایی اتفاق می افتاد که باید بیشتر استغفار

کند.

خطیب جمعه لامرد گفت: ماه رجب ماهی است که اگر بندگان خدا روح و نفس خود را با استغفار آماده، محیا ومعطر کنند برای ارتباط و آمادگی با خدا
راحت تر وشرایط بهتر است.

وی افزود: وقتی نفس و روح طیب بودن و پاک بودن را نداشته باشد ارتباط با خدا برایش سخت می شود و نیاز به استغفار بیشتری دارد و اگر زبانش
در مسیر استغفار نباشد پیامدهای منفی را به دنبال دارد.

وی بیان کرد: اگر ضعف ها و استرس هایی در این مسیر پیش می آید به این دلیل است که نفس خود را تطهیر و چک نمی کنیم ودقت نسبت به این
موضوع نداریم.

حجت الاسلام آزاد بیان کرد: در سیره اهلبیت است که در ماه مبارک رجب سفارش کرده اند که اگر عزیزی بخواهد با خداوند راحت تر ارتباط بگیرد و به
نتیجه برسد باید استغفار کند.

وی افزود: حجاب غفلت، ارتباطات انسان را با خداوند سبحان سست می کند و نیاز است انسان نسبت به این موضوع توجه ویژه ای داشته باشد.

حجت الاسلام آزاد به سنت مهم اعتکاف اشاره کرد و گفت: برگزاری هر ساله اعتکاف که با حضور پرشور جوانان عزیز انجام می شود یکی از افتخارات
پس از انقلاب اسلامی ست که هر ساله زیباتر وقشنگ تر برگزار می شود.

وی تاکید کرد: آیین اعتکاف بهترین فرصت و زمان برای خودسازی و جامعه سازی میباشد اما در این میان باید از کارهای نمادین جلوگیری و از جوانان
برای حضور پرشور در این گونه مراسمات استقبال کرد.

اامام جمعه لامرد افزود: همه عزیزان عنایت داشته باشند تمامی مساجد سطح محلات شهر لامرد با محوریت مسجد برنامه مهم اعتکاف صورت بگیرد تا
مردم ازاین مهم بهره برند.


